
 

Svar på frågor till styrelsen 
 
1. Stämmer påståendet att listorna kommit på villovägar? 
Svar: Stämmer, det finns tyvärr ingen lista. 
  
2. Vem/vilka personer samanställde dessa listor som föreningen beslutade om 2006? 
Svar: Per Johansson var utsedd att inventera bryggor, föra register, besiktiga tillsammans 
med personer från dåvarande styrelse. 
  
3. Vem/vilka var senast ansvarig för dokumentationen angående bryggorna? 
Svar: Per Johansson var senast utsedd. Han säger att han har lämnat dem till någon i 
styrelsen men vet inte när eller till vem säkert. Ingen har denna lista i nuvarande styrelse och 
vi har även kontaktat tidigare ordföranden och letat i pärmar. 
  
4. Om listorna inte är på villovägar, hur kan man då ta del av dem? 
Svar: Det finns inget att ta del av tyvärr. 
  
5. Vad gäller om det inte finns någon brygg/kölista. Vilken brygga tillhör vem och vilken plats 
i kön har man då? 
Svar: Kölista är inte aktuell i nuläget eftersom arbete med gemensam brygga utreds. 
Målsättningen är att alla ska ha tillgång till vattnet på olika sätt. Det är föreningens mark och 
alla har lika stor rätt till detta eftersom vi betalar samma avgift.  
  
6. Vart kan man ta del av förteckningen av bryggor som tillfallit föreningen sista tiden? 
Svar: Det har inte tillfallit föreningen några båtplatser sedan 2011/2012. Tyvärr finns det inte 
dokumenterat i protokoll vilka som fått bryggor/båtplatser vilket givetvis är olyckligt. 
 
En inventering av nuvarande brygger är påbörjad och de kommer att numreras och 
publiceras så alla vet vilka som har bryggor i dag. 
  
Fråga nr 7: Vilka kriterier/krav finns för att få utbygga båtbrygga vid allmänningen/sjölandet 
enligt föreningens riktlinjer? 
Svar: Det framgår av planritningar från 1998 att Hjälmarbadens Villaägareförening ska ha 
nyttjanderätt på förenings tomt och vatten. Det är endast medlemmar i föreningen som får 
nyttja området med bland annat bryggor och dansbana.  
 
Vi har bildat en arbetsgrupp som ska utreda det juridiska vidare med bland annat Lantmäteri 
och Örebro kommun innan vi uttalar oss mer i frågan för att vara säkra på att vi gör rätt. 
Peter Gustavsson har erbjudits att ingå i gruppen. Vi kommer löpande att rapportera till alla 
medlemmar i villaföreningen. 



Örebro den 30 augusti 2019 
 
Therése Hedén, ordförande 
070-878 68 55 
 
 
Med vänlig hälsning 
 
Styrelsen  
 


